
Nummer Soort Datum Indiening Deadline Toezegging 

Portefeuillehouder

Onderwerp Afdeling Afhandeling Portefeuillehouder

2017-69 T 24-okt-17 voor oktober 2018 Toegezegd is om in de loop van 2018 tijdens een orientatieavond nog eens 

dieper in de riolering te duiken waarbij ook gekeken wordt naar de lasten van 

vergelijkbare gemeenten

Nooijer/Michielse Een orientatieavond wordt op 30 

oktober ingepland tijdens de 

scholingsavond.    

2018-03 T 23-jan-18 EIND 2018 klaar                

5 februari 2018 -> was niet 

haalbaar

Toegezegd is nader onderzoek te doen naar de parkeerbehoefte van de 

gebiedsgebonden vrachtwagens en met oplossingen te komen om de het 

parkeren van vrachtwagens toekomstbestendig te maken met beperkte 

parkeeroverlast. (n.a.v. krediet vrachtwagenparkeerplaats)

Groenewegen Loopt. Dit is een lastige vraag, 

waar veel uitzoekwerk mee 

gemoeid is. De telllingen zijn 

gereed. Samen met de regio wordt 

hier beleid op gemaakt, dat eind 

dit jaar klaar zal zijn.

2018-22 M 13-mrt-18 EIND 2018                          

Meenemen in de evaluatie 

verkiezingen

Schrijer, D Motie vreemd aan de orde van de dag

Motie verkiezingscampagne 

Ingediend door het CDA 

De raad, Constaterende dat:

- De mogelijkheden voor politieke partijen om campagne uitingen in de  

openbare ruimte te doen, beperkt zijn. 

- Dit slechts voor minder dan twee weken gereguleerd mogelijk is.

- Er slechts 5 openbare publicatieborden in Zwijndrecht zijn, 

Overwegende dat :

- De gemeente hiermee uitstraalt verkiezingen niet belangrijk te vinden.

- Dit geen bijdrage levert aan de zichtbaarheid van de politiek in Zwijndrecht

- Burgers zich afvragen of er wel verkiezingen zijn in Zwijndrecht

- Mogelijke verrommeling, slechts beperkt blijft tot 4 weken in de 4 jaar.

Roept het college op:

- Zo spoedig mogelijk na de verkiezingen, tot een herijking van de campagne 

afspraken te komen waarbij het uitgangspunt is dat politieke partijen een 

periode van 4 weken zelf reclame-uitingen kunnen doen in de openbare 

ruimte en niet afhankelijk te zijn van de door een derde geëxploiteerde 

reclameborden.

Voor: ABZ, CDA VVD, D66, PvdA en ZPP 

Tegen: GroenLinks en ChristenUnie-SGP 

De motie is aangenomen 

Leenders De evaluatie volgt eind dit jaar.

2018-24 T 24-apr-18 4e Kwartaal 2018              

ipv 1 september 2018

de Witte, J. Jolanda zegt toe de gestelde vragen in de evaluatie van het mantelzorg 

compliment mee te nemen en na overleg met de raad in een oriëntatieavond 

terug te komen bij de raad met een voorstel.   

Schultink Loopt. In het 4e kwartaal komt er een 

voorstel aan de raad over het 

mantelzorgcompliment.

2018-26 T 24-apr-18 EIND 2018                         

1 juli 2018 niet haalbaar

Schrijer, D Dominic zegt toe terug te komen en vooruit te kijken op de 

opkomstbevordering voor de verkiezingen en hierbij de vraag van het CDA te 

betrekken over het hangen van pamfletten in de buitenruimte.

Leenders Wordt betrokken bij de evaluatie 

van de verkiezingen. Volgt eind dit 

jaar.

2018-27 M 24-apr-18 1 juni 2018 van Dongen, J.            

Jansen, T

Motie sluiting velden vv Heerjansdam

Ingediend door D66

De raad roept het college op :

Om een uitzondering te maken voor veld B en D van de vv Heerjansdam, 

en voor deze velden een  aangepaste sluitingstermijn  aan te houden. 

Daardoor kunnen ze dan oefenen en hun bekerwedstrijden thuis spelen.

De sluitingsperiode is dan van 11 juni t/m 17 augustus

De motie wordt niet in stemming gebracht 

Toezegging: Wethouder van Dongen zegt toe zich in te zetten voor het 

oplossen van de bezwaren die er leven rondom de sluitingstermijn van 

de velden van voetbalvereniging Heerjansdam (25 april is er een 

gesprek hierover) en uit te zoeken of dit ook speelt bij andere 

verenigingen. 

Michielse Toezegging Afgehandeld                                
Robert Kreukniet heeft de 

sluitingstermijn van de velden van vv 

Heerjansdam ingekort.                               

Er is nog niet gekeken naar de vraag of 

dit ook speelt bij andere verenigingen. Is 

dit de bedoeling van het college? 

2018-29 T 15-mei-18 1 juli 2019 Dongen, J. Jacqueline zegt toe na een jaar met elkaar om tafel te zitten om te kijken hoe 

het Privacybeleid Drechtsteden werkt  en hoe de functie 

gegevensbescherming zich ontwikkeld

Nooijer Volgt volgend jaar

2018-30 T 15-mei-18 1 november 2018 Schrijer, D Dominic zegt toe met betrekking tot het Rapport rekenkamercommissie "Kan 

ik nog iets voor u doen?" :

- Aandacht te besteden aan het updaten en verspreiding van foldermateriaal 

onder andere bij de Vivera partners en aan de toegankelijkheid/leesbaarheid 

voor laaggeletterden 

- Aandacht te besteden aan de berichtgeving vanuit de meldlijn (niet 

communiceren dat het afgehandeld is terwijl de klacht voor de inwoner nog 

bestaat)

- Te komen met een concept communicatievisie met tijdslijnen wanneer de 

aanbevelingen vanuit de rekenkamercommissie op gepakt worden.

- Aandacht te besteden aan onderzoek via het panel over de manier en stijl 

van communiceren  

te Kampe Loopt. Visie wordt verder 

ontwikkeld door college, waarbij 

aandachtspunten worden 

meegenomen.

2018-31 T 29-mei-18 1 november 2018 Naar aanleiding van de brief Monumentenbeleid zegt Aaike toe:                 1. 

dat het college terugkomt met de uitwerking van de regeling 

Monumentenfonds  

2. uit te zoeken of er een schildje kan worden uitgegeven voor de huizen die 

onder het monumentenbeleid vallen.

Groenewegen Loopt. De brief zal volgens 

planning verschijnen.

2018-32 T 29-mei-18 1 november 2018 Jansen, T. Naar aanleiding van de 1e Bestuuursrapportage 2018 zegt Aaike toe dat het 

college in september / oktober actuele verzuimcijfers zal overleggen. 

Daarnaast hoe het staat met de instroom van mensen rondom het 

generatiepact.

Nooijer

Overzicht toezeggingen

T= Toezegging

M= Motie

S= Schriftelijke vraag



2018-33 T 29-mei-18 1  november 2018 Jansen, T. Naar aanleiding van de diverse zienswijzen op de begrotingen van de 

verschillende GR'en is toegezegd aan het nieuwe college mee te geven: 

1. Een oriëntatieavond Drechtwerk te organiseren

2. Een overzicht van alle reserves in alle gemeenschappelijke regelingen te 

maken en de raad hiervan op de hoogte te stellen  

Schultink                   

Nooijer

1) Een orientatieavond kan worden 

georganiseerd als deze wordt 

ingepland vanuit de raad/griffie.                                   

2) De vraag voor een overzicht 

komt van afdeling Staf.

2018-34 T 29-mei-18 Na het gereedkomen van 

de reconstructie 

Koninginneweg 

Huizinga, J Toegezegd is om na de reconstructie Koninginnenweg de verkeerstromen te 

monitoren om te kijken of de wachttijden komend vanuit Kort Ambacht 

inderdaad omlaag gaan na afsluiting van de Jan Steenstraat en de 

ingebruikneming van de busbaan.

Michielse Deze toezegging is nog niet 

afgehandeld omdat de 

Koninginneweg nog niet 

gereconstrueerd is.

2018-37 T 19-jun-18 Spoedig na het zomerreces 

2018

Dongen, J. Jacqueline zegt toe naar aanleiding van de bewonersbrief Chemieconcern 

Dupont dat de raad een overzicht ontvangt van de grond- en watermonsters 

die zijn genomen inclusief een toelichting daarbij

Groenewegen Loopt. Op 28 augustus wordt 

hierover toelichting gegeven op 

een raadsinformatie avond.

2018-38 S 9-jun-18 9 juli 2018 Dongen, J. en/of 

Huizinga, J

De fractie verzoekt de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden. 

1) Klopt het dat de gemeente het landelijke woonwagenbeleid volgt en dat 

dat tot gevolg heeft dat een lege plaats, die kan ontstaan door vertrek van 

een woonwagen, niet meer opgevuld kan worden door een nieuwe 

woonwagen?

2) Is hier sprake van een richtlijn of van een wettelijke regeling?

3) Als er sprake is van een richtlijn, is de gemeente bereid hiervan af te 

wijken?

4) Zo ja, zijn er voorwaarden of criteria, zo nee, waarom kan er niet 

afgeweken worden?

Groenewegen Loopt. Beantwoording zit in de 

routing, na het zomerreces krijgt 

de raad antwoord.

2018-40 S 13-jun-18 BEGIN SEPTEMBER 2018                                 

13 juli 2018 (was niet 

haalbaar)

Huizinga, J De fractie verzoekt de volgende vragen m.b.t. Burg. Van 't Hofweg schriftelijk 

te beantwoorden. 

1) Bent u op de hoogte en klopt het feit dat er 500 a 600 vrachtwagens per 

dag over de genoemde weg rijden.

2) Klopt het dat er veel vrachtwagens de brug afkomen Zwijndrecht in zonder 

dat is toegestaan.

3) Klopt het dat er veel verkeer met gevaarlijke stoffen ongeoorloofd door 

Zwijndrecht rijdt. 

4) Indien het klopt, welke maatregelen gaat u dan nemen om ongewenst 

vrachtverkeer te voorkomen.

Groenewegen Loopt, maar is nog niet gereed. De 

vraag is in behandeling en vraagt 

veel uitzoekwerk. De 

beantwoording zal begin 

september volgen.

2018-41 S 14-jun-18 14 juli 2018 Huizinga, J De fractie verzoekt de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden 

We willen als fractie de regels van openstelling horeca Veerplein en alles wat 

er mee samenhangt (vergunningen etc.) onder de loupe nemen. Graag willen 

we relevante stukken ontvangen die ons kunnen ondersteunen in te nemen 

weloverwogen standpunten en stellingnames.

Groenewegen Dit is een omvangrijke vraag. 

Vraagt om nadere duiding bij 

vraagsteller, zodat gevraagde 

stukken opgezocht kunnen worden 

en ter inzage gelegd. Na 

zomerreces wordt vraagsteller 

benaderd.

2018-42 S 19-jun-18 19 juli 2018 Dongen, J Naar aanleiding van de mail van portefeuillehouder Van Dongen d.d. 19 juni 

2018 inzake de iepenziekte verzoekt de fractie de volgende vragen schriftelijk 

te beantwoorden:1) Waarom op een andere plaats?

2)  Worden er helemaal geen bomen meer daar geplaatst?

Michielse Loopt. Beantwoording zit in de 

routing. Na het zomerreces krijgt 

de raad antwoord.

2018-44 S 5-jul-18 september 2018                  

ipv 05 augustus 2018 (ivm 

schoolvakanties)

Witte J. / Huizinga J. Vraag van D66: Aanleiding / toelichting (optioneel)

Naar aanleiding van het (mail)bericht van wethouder De Witte van 4 juli 2018 

inzake berichtgeving over de temperatuur en het klimaat in het Hart van 

Meerdervoort, worden de volgende vragen gesteld:1) Hebben wij als raad 

goedkeuring gegeven aan de huurverhoging of hoeft dat niet? Het lijkt om 

geld te gaan waar de raad over gaat.

2) Als wij een school huren conform frisse scholen B. moet de verhuurder 

voor het toegezegde klimaat zorgen, dit kan geen hogere huur tot gevolg 

hebben. 

3) Waarom ging het proces van opdracht, aanpassing huurcontract e.d. 

langzamer dan gewenst. En welke rol had de gemeente daarin of daarin 

moeten/kunnen pakken (aangezien we gekozen hebben voor Frisse scholen 

B en al bekend was dat die norm niet behaald werd)?

Schultink/Michielse Loopt, er wordt gewerkt aan het 

antwoord. Een deel van de 

antwoorden is nodig van de 

scholen en die zijn dicht ivm 

schoolvakanties. De verwachting is 

dat het definitieve antwoord in 

september komt.

T 11-sep-18 1 januari 2018 van Dongen J Naar aanleiding van de motie City Tree zegt wethouder Jacqueline van 

Dongen toe te naast de mogelijkheden van een City Tree alternatieven te 

bekijken voor het planten van bomen en de kosten hiervan in beeld te 

brengen.

Deadline: Vóór 1 januari 2019 

Michielse

2018-

14972 

T 11-sep-18 11 december 2018 Huizinga J. Naar aanleiding de ontwikkleing van de schoollocatie Buizerdstraat 

(2018-14972) van de zoekt wethouder Jos Huizinga uit zoekt uit of de 

gemeente ook een maximum kan stellen aan de verkoopprijs. De 

wethouder komt met een schriftelijk antwoord 

Michielse



Nummer Soort Datum Indiening Deadline Toezegging 

Portefeuillehouder

Onderwerp Afdeling Afhandeling 

Portefeuillehouder

2017-69 T 24-okt-17 voor oktober 2018 Kreukniet, R. Robert zegt toe in de loop van 2018 tijdens een orientatieavond nog eens 

dieper in de riolering te duiken waarbij ook gekeken wordt naar de lasten van 

vergelijkbare gemeenten

Nooijer/Michielse

2017-70 T 24-okt-17 voor 1 februari 2018 Witte, J. de Jolanda zegt toe met een gefaseerd voorstel terug te komen om een 

duurzame oplossing voor een evenemententerrein te realiseren. Uitgangspunt 

is dat het evenemententerrein al in 2018 gerealiseerd kan worden. Een aantal 

andere opties wordt nog bekeken (o.m. parkeerterrein Develpark, VVGZ, 

achter het zwembad) Dit kan op korte termijn gebeuren,voor een bredere 

afweging is iets meer tijd nodig.

Schultink

2017-85 T 21-nov-17 21 maart 2018 Kreukniet, R. Robert zegt uit te zoeken waarom er een nieuwe parkeermeter geplaatst is op 

het Maasplein/Veerplein  en of dit haaks staat op ons parkeerbeleid. 

Groenewegen Afgehandeld.

2018-03 T 23-jan-18 op 5 februari 2018 Kreukniet, R. Robert zegt toe nader onderzoek te doen naar de parkeerbehoefte van de 

gebiedsgebonden vrachtwagens en met oplossingen te komen om de het 

parkeren van vrachtwagens toekomstbestendig te maken met beperkte 

parkeeroverlast. (n.a.v. krediet vrachtwagenparkeerplaats)

Groenewegen

2018-06 T 23-jan-18 voor 1 mei 2018 Kreukniet, R. Op een vraag van D66 over de bestrating bij de ingang van Walburg aan de 

kant van het Carillon zegt wethouder Kreukniet toe ter plekke te gaan kijken 

wat we tijdelijk kunnen doen en daar waar het gevaarlijk is op te pakken met 

lapmiddelen.

Michielse

2018-08 T 13-feb-18 voor 1 juni 2018 Schrijer, D. Dominic zegt toe op een vraag van het CDA informatie van Prorail over het 

inschatten van de risico's bij vervoer van gevaarlijke stoffen aan de raad toe 

te sturen  

Groenewegen

2018-09 T 13-feb-18 voor 1 juni 2018 Dongen, J. van Jacqueline  zegt toe op een vraag van ABZ naar de klachten over 

toenemende geluidsoverlast op het spoor uit te zoeken hoe dit zit.

Groenewegen

2018-10a S 30-jan-18 5 maart 2018 2018-5 Kan er aandacht kan komen op een integrale wijze voor dit kleine 

stukje gebied (afslag en Stationsweg

Groenewegen Afgehandeld.

2018-11 T 13-feb-18 voor 1 juni 2018 Kreukniet, R. Robert zegt toe kritisch te kijken naar de borden bij de ingang van de 

gemeente of ze verwijderd en/of schoongemaakt kunnen worden .

Michielse

2018-12 T 13-feb-18 voor 1 maart 2018 Schrijer, D. Dominic Zegt toe op een vraag van de ZPP de brief van de Stichting 

Alzheimer  over een dementievriendelijk stembureau onder aandacht te 

brengen van het team verkiezingen. 

Leenders

2018-14 T 13-mrt-18 Vóór 1 juni 2018 Kamsteeg, A. Aaike zegt toe op een vraag van D66 een verslagje te maken van de 

gesprekken over de stand van problemen met de verwarming aan het P.J. 

Oudplein van de heer de Veth  

Groenewegen

2018-15 T 13-mrt-18 Vóór 1 juni 2018 Kreukniet, R. Robert zegt toe op een vraag van D66  over de opgang naar de 

expositieruimte (kan er iets van een railing komen en/of een loopplank voor 

mensen die niet zo goed ter been zijn) te gaan kijken voor zolang dit nog niet 

structureel opgelost is of er iets gedaan kan worden. Overigens zijn 

berekeningen gemaakt, dit is in behandeling bij de monumentencommissie. 

Groenewegen

2018-19 T 13-mrt-18 27 april 2018 Schrijer, D Dominic zegt aanvullend toe op het aanbrengen van valbeveiliging dat met 

koningsdag de vlag in ieder geval weer op het gemeentehuis zal wapperen.

Michielse

2018-20 T 13-mrt-18 Vóór 21 maart 2018   Schrijer, D Dominic zegt toe op de vraag van de ZPP op het schrijven van de Stichting 

Alzheimer over dementievriendelijk stemmen dat de ZPP deze week hier nog 

een verslag van krijgt.

Schultink

2018-21 T 13-mrt-18 Vóór 1 juni 2018 Kreukniet, R. Robert zegt toe terug te komen op een vraag van het CDA over een vraag die 

een inwoner heeft gesteld die bij de Werf woont. Het gaat over de opgang 

naar de dijk waar een railing is die zo breed is dat je, je er niet aan vast kunt 

houden.

Michielse

2018-22 M 13-mrt-18 Schrijer, D Motie vreemd aan de orde van de dag

Motie verkiezingscampagne 

Ingediend door het CDA 

De raad, Constaterende dat:

- De mogelijkheden voor politieke partijen om campagne uitingen in de 

openbare ruimte te doen, beperkt zijn. 

- Dit slechts voor minder dan twee weken gereguleerd mogelijk is.

- Er slechts 5 openbare publicatieborden in Zwijndrecht zijn, 

Overwegende dat :

- De gemeente hiermee uitstraalt verkiezingen niet belangrijk te vinden.

- Dit geen bijdrage levert aan de zichtbaarheid van de politiek in Zwijndrecht

- Burgers zich afvragen of er wel verkiezingen zijn in Zwijndrecht

- Mogelijke verrommeling, slechts beperkt blijft tot 4 weken in de 4 jaar.

Roept het college op:

- Zo spoedig mogelijk na de verkiezingen, tot een herijking van de campagne 

afspraken te komen waarbij het uitgangspunt is dat politieke partijen een 

periode van 4 weken zelf reclame-uitingen kunnen doen in de openbare 

ruimte en niet afhankelijk te zijn van de door een derde geëxploiteerde 

reclameborden.

Voor: ABZ, CDA VVD, D66, PvdA en ZPP 

Tegen: GroenLinks en ChristenUnie-SGP 

De motie is aangenomen 

Leenders

2018-24 T 24-apr-18 1 september 2018 de Witte, J. Jolanda zegt toe de gestelde vragen in de evaluatie van het mantelzorg 

compliment mee te nemen en na overleg met de raad in een oriëntatieavond 

terug te komen bij de raad met een voorstel.   

Schultink

Overzicht toezeggingen

T= Toezegging

M= Motie

S= Schriftelijke vraag



2018-25 T 24-apr-18 26 april 2018 Schrijer, D Dominic zegt toe op de vraag van het CDA over het verkeersbord: "Deze weg 

is afgesloten op 27 april van 18.00 tot 24.00", uit te zoeken van wie het bord 

is en voor wie het bedoeld is.

Michielse

2018-26 T 24-apr-18 1 juli 2018 Schrijer, D Dominic zegt toe terug te komen en vooruit te kijken op de 

opkomstbevordering voor de verkiezingen en hierbij de vraag van het CDA te 

betrekken over het hangen van pamfletten in de buitenruimte.

Leenders

2018-27 M 24-apr-18 1 juni 2018 van Dongen, J. Motie sluiting velden vv Heerjansdam

Ingediend door D66

De raad roept het college op :

Om een uitzondering te maken voor veld B en D van de vv Heerjansdam, en 

voor deze velden een  aangepaste sluitingstermijn  aan te houden. Daardoor 

kunnen ze dan oefenen en hun bekerwedstrijden thuis spelen.

De sluitingsperiode is dan van 11 juni t/m 17 augustus

De motie wordt niet in stemming gebracht 

Toezegging: Wethouder van Dongen zegt toe zich in te zetten voor het 

oplossen van de bezwaren die er leven rondom de sluitingstermijn van de 

velden van voetbalvereniging Heerjansdam (25 april is er een gesprek 

hierover) en uit te zoeken of dit ook speelt bij andere verenigingen. 

Michielse

2018-28 T 15-mei-18 15 juni 2018 Kamsteeg, A. Aaike zegt toe nog terug te komen op het waterbesluit. (Betreft : gewijzigd 

vaststellen 3e herziening bestemmingsplan buitengebied, Lindtsebenedendijk 

183)

Groenewegen

2018-29 T 15-mei-18 1 juli 2019 Dongen, J. Jacqueline zegt toe na een jaar met elkaar om tafel te zitten om te kijken hoe 

het Privacybeleid Drechtsteden werkt  en hoe de functie 

gegevensbescherming zich ontwikkeld

Nooijer

2018-30 T 15-mei-18 1 november 2018 Schrijer, D Dominic zegt toe met betrekking tot het Rapport rekenkamercommissie "Kan 

ik nog iets voor u doen?" :

- Aandacht te besteden aan het updaten en verspreiding van foldermateriaal 

onder andere bij de Vivera partners en aan de toegankelijkheid/leesbaarheid 

voor laaggeletterden 

- Aandacht te besteden aan de berichtgeving vanuit de meldlijn (niet 

communiceren dat het afgehandeld is terwijl de klacht voor de inwoner nog 

bestaat)

- Te komen met een concept communicatievisie met tijdslijnen wanneer de 

aanbevelingen vanuit de rekenkamercommissie op gepakt worden.

- Aandacht te besteden aan onderzoek via het panel over de manier en stijl 

van communiceren  

Schultink

2018-31 T 29-mei-18 1 november 2018 Kamsteeg, A. Naar aanleiding van de brief Monumentenbeleid zegt Aaike toe:                 

1. dat het college terugkomt met de uitwerking van de regeling 

Monumentenfonds  

2. uit te zoeken of er een schildje kan worden uitgegeven voor de huizen 

die onder het monumentenbeleid vallen.

Groenewegen

2018-32 T 29-mei-18 1 november 2018 Kamsteeg, A. Naar aanleiding van de 1e Bestuuursrapportage 2018 zegt Aaike toe dat 

het college in september / oktober actuele verzuimcijfers zal overleggen. 

Daarnaast hoe het staat met de instroom van mensen rondom het 

generatiepact.

Nooijer

2018-33 T 29-mei-18 1  november 2018 Kreukniet, R. Naar aanleiding van de diverse zienswijzen op de begrotingen van de 

verschillende GR'en zegt Robert toe het nieuwe college mee te geven: 

1. Een oriëntatieavond Drechtwerk te organiseren

2. Een overzicht van alle reserves in alle gemeenschappelijke regelingen 

te maken en de raad hiervan op de hoogte te stellen  

Schultink

2018-34 T 29-mei-18 Na het gereedkomen van 

de reconstructie 

Koninginneweg 

Kreukniet, R. Robert zegt toe na de reconstructie Koninginnenweg de verkeerstromen 

te monitoren om te kijken of de wachttijden komend vanuit Kort 

Ambacht inderdaad omlaag gaan na afsluiting van de Jan Steenstraat 

en de ingebruikneming van de busbaan.

Michielse

2018-35 T 29-mei-18 1 oktober 2018 Kreukniet, R. Robert zegt toe op een vraag van ABZ over de werkzaamheden van 

Prorail op de Munnikensteeg (ook Sandelingenknooppunt) in overleg te 

gaan om er voor te zorgen dat voortaan ook informatie over dit soort 

werkzaamheden op verkeersborden en op de gemeentelijke website 

wordt opgenomen.  

Michielse

2018-36 T 19-jun-18 10 juli 2018 Jansen, T. Tycho zegt toe naar aanleiding van de Jaarstukken 2017 op een vraag van 

D66 een overzicht te verstrekken aan de raad van de uitgaven en inkomsten 

via de hondenbelasting

Nooijer/ 

Groenewegen

Afgehandeld

2018-37 T 19-jun-18 Spoedig na het 

zomerreces 2018

Dongen, J. Jacqueline zegt toe naar aanleiding van de bewonersbrief 

Chemieconcern Dupont dat de raad een overzicht ontvangt van de 

grond- en watermonsters die zijn genomen inclusief een toelichting 

daarbij

Groenewegen

2018-38 S 9-jun-18 9 juli 2018 Dongen, J. en/of 

Huizinga, J

De fractie verzoekt de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden. 

1) Klopt het dat de gemeente het landelijke woonwagenbeleid volgt en 

dat dat tot gevolg heeft dat een lege plaats, die kan ontstaan door 

vertrek van een woonwagen, niet meer opgevuld kan worden door een 

nieuwe woonwagen?

2) Is hier sprake van een richtlijn of van een wettelijke regeling?

3) Als er sprake is van een richtlijn, is de gemeente bereid hiervan af te 

wijken?

4) Zo ja, zijn er voorwaarden of criteria, zo nee, waarom kan er niet 

afgeweken worden?

Groenewegen



2018-39 S 8-jun-18 8 juli 2018 Dongen, J. De fractie verzoekt de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden. 

1) Klopt mijn informatie dat er momenteel geen plastic folie meer wordt 

gerecycled? Hoorde dit van de medewerkers van de Vuilstort toen ik 

een hoeveelheid plastic folie inleverde. Mij werd verzocht het niet bij het 

plastic te doen maar bij het restafval. 

2) Ook het plastic wat door de burgers wordt ingezameld zou niet 

gerecycled kunnen worden omdat het te duur is het hardere plastic van 

de folie te scheiden?

3) Indien bovenstaande klopt? Vragen wij ons af waarom er nog steeds 

oranje plastic containers worden opgehaald. Lijkt ons dat dit vrij 

nutteloos is, foute verwachtingen bij de inwoners wekt en extra geld 

kost.

Groenewegen

2018-40 S 13-jun-18 13 juli 2018 Huizinga, J De fractie verzoekt de volgende vragen m.b.t. Burg. Van 't Hofweg 

schriftelijk te beantwoorden. 

1) Bent u op de hoogte en klopt het feit dat er 500 a 600 vrachtwagens 

per dag over de genoemde weg rijden.

2) Klopt het dat er veel vrachtwagens de brug afkomen Zwijndrecht in 

zonder dat is toegestaan.

3) Klopt het dat er veel verkeer met gevaarlijke stoffen ongeoorloofd 

door Zwijndrecht rijdt. 

4) Indien het klopt, welke maatregelen gaat u dan nemen om ongewenst 

vrachtverkeer te voorkomen.

Groenewegen

2018-41 S 14-jun-18 14 juli 2018 Huizinga, J De fractie verzoekt de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden 

We willen als fractie de regels van openstelling horeca Veerplein en 

alles wat er mee samenhangt (vergunningen etc.) onder de loupe 

nemen. Graag willen we relevante stukken ontvangen die ons kunnen 

ondersteunen in te nemen weloverwogen standpunten en 

stellingnames.

Groenewegen

2018-42 S 19-jun-18 19 juli 2018 Dongen, J Naar aanleiding van de mail van portefeuillehouder Van Dongen d.d. 19 

juni 2018 inzake de iepenziekte verzoekt de fractie de volgende vragen 

schriftelijk te beantwoorden:1) Waarom op een andere plaats?

2)  Worden er helemaal geen bomen meer daar geplaatst?

Michielse

2018-43 S 30-jun-18 30 juli 2018 Jansen, T. / de Witte 

J. 

De VVD vindt het onacceptabel dat het buiten strak blauwe lucht en 29 

graden is en dat ons zwaar gesubsidieerde zwemband binnen en buiten 

wegens capaciteit problemen gesloten is. De VVD zal deze vraag ook 

stellen tijdens de raadsvergadering 10 juli stellen en mogelijk een motie 

over indienen. 

Schultink

2018-44 S 5-jul-18 05 augustus 2018 Witte J. / Huizinga J. Vraag van D66: Aanleiding / toelichting (optioneel)

Naar aanleiding van het (mail)bericht van wethouder De Witte van 4 juli 

2018 inzake berichtgeving over de temperatuur en het klimaat in het 

Hart van Meerdervoort, worden de volgende vragen gesteld:1) Hebben 

wij als raad goedkeuring gegeven aan de huurverhoging of hoeft dat 

niet? Het lijkt om geld te gaan waar de raad over gaat.

2) Als wij een school huren conform frisse scholen B. moet de 

verhuurder voor het toegezegde klimaat zorgen, dit kan geen hogere 

huur tot gevolg hebben. 

3) Waarom ging het proces van opdracht, aanpassing huurcontract e.d. 

langzamer dan gewenst. En welke rol had de gemeente daarin of daarin 

moeten/kunnen pakken (aangezien we gekozen hebben voor Frisse 

scholen B en al bekend was dat die norm niet behaald werd)?

Schultink/Michiels

e


